
Eidsvoll, 25.03.22 
 

Kvartalesrapporter – Q3 
Eidsvoll Rotaryklubb 
 
 
Henstilling sendt fra presidenten 24.02.21 og 20.03.22 til samtlige komiteledere ifm 
invitasjon til ledermøte 24.03.22.   
 
Til Q3-rapporten er det fint om alle kunne spille inn forslag til hvordan klubben best kan 
hjelpe de krigsrammede i Ukraina, ref e-post 19.03.22. Dette også for å bistå den i klubben 
som har/får/tar på seg dette som sitt særskilte ansvarsområde. 
 
Dvs, i tillegg til vanlig kvartalsrapport, lansere forslag til hvordan klubben best kan hjelpe 
ukrainere rammet av krigen som har satt Europa i brann. M.a.o., hver enkelt henstilles 
til hurtig å engasjere egen komite og tenke gjennom hva VI kan gjøre i den helt spesielle 
situasjonen vi alle er berørt av. Forslagene bes synliggjort i Q3-rapporten innen 23/3. Er T-
skjortesalg det beste og enkleste? Og hvor/når/hvordan kan dette evt gjøres?  
 
Jeg henstiller dere som ledere til å aktivere ressursene i egen komite med innspill til hvordan 
hjelpen vi vil yte kan komme frem uten forsinkelse. Hvor håpløst det enn kan synes, vi kan 
alle gjøre noe. Vår besøkelsestid er nå. Innspillene danner utgangspunkt for ledermøtet 
påfølgende dag - og for styremøtet påfølgende uke.  
 
Q3-rapport vil således kunne ha flg format: 

1. Kort oppsummering om hva som er gjort siste kvartal 
2. Hva står igjen for å komme trygt i havn med: 

a. Overordnede (= klubbens) mål, dvs hva kan din komite bidra med ift: 
§ netto 3 flere medlemmer enn året før. Det gjenstår pt to - som planlegges 

tatt opp ved neste gyldne anledning = presidentskiftet, som er 13, juni. 
Bare tiden og veien igjen. Til ledermøtet bes alle medbringe 
sine/komiteens forslag iht vedlegg; disse vil bli samlet inn og evt 
gjennomgått løpet av møtet - til hjelp for rekrutteringskomiteen. 

§ minimum kr 10.000 til TRF. En innsats vedr pkt 3 vil kunne realisere dette - 
til hjelp for TRF-komiteen. 

§ minimum tre medieoppslag med positivt fortegn. Vi har hittil hatt to, slik 
jeg ser det, begge i EUB - utdelingen av kalenderen og PHF-utmerkelsen 
nylig. Dvs det gjenstår ett. Omdømmekomiteen oppfordres til å være 
proaktiv. 

b. Egne komitemål. Hva er komiteens (tallfestede) mål og hvor langt har 
komiteen kommet, hva gjenstår? Videre plan og hvordan vet vi at vi er i mål? 

3. Hvordan kan vi best hjelpe Ukraina? Dette bes viet spesiell oppmerksomhet, 
uavhengig av komite.  

 
************************* 



 
1. Programkomiteen 
 
MERK: Programmet er ajourført for å reflektere status pr 02.04.2022 i tråd med 
programkomiteens kontinuerlige arbeid for å få alle brikkene på plass (AAAL) 
 
Jan Anders Aalborg <Jan.Aalborg@bdo.no> 
on. 23.03.2022 14:56 
Til: Du 
Kopi: Per Kristian Trøen 
 
Hei Audun, takk for et hyggelig akevitt møte, du holdt en veldig fin presentasjon av Marthe 
og hun leverte et strålene foredrag. Her kommer status program frem til 1 juli:  
  
Mars: 
• 07:  Torskeaften  
• 14: Styringsproblemer i USA - sett i lys av landets historie og konstitusjon" ved direktør 

Bård Frydenlund 
• 21: Foredrag om akevitt ved Marthe Bøhn som har laget Juleakevitten Gullmunn. 
• 28: EUB ved daglig leder Bjørn Inge Rødfoss   
  
April: 
• 04: 1000 års jubileet for Eidsivating ved prosjektleder Hanne Østby. 
• 11: Påske 
• 18: Påske 
• 25: "Årets Romeriksbedrift/DNs Gasellebedrift, Eidsvoll Electronics AS – EIDEL – Norsk 

Romsenter" ved daglig leder Truls Andersen Orderløkken 
  
Mai : 
• 02: Konsert til støtte for Ukraina i Panorama  
• 09: Foredrag av demenskoordinator i Eidsvoll kommune, Anita Bekkevold Berby 
• 16: Oppdatering fra Mosambik ved Geir Finstad fra Norges Blindeforbund  
• 23: "Erfaringer med pandemien. Hva tar vi med oss videre?" ved ass. helsedirektør Espen 

Rostrup Nakstad. Møtet starter kl 19:00 og avholdes i Wergelands Hus. Nakstad holder et 
foredrag som tar ca. 40 minutter, og det blir tid til spørsmål etter foredraget. Det blir 
også muligheter for å kjøpe boken til Nakstad "Kode rød, kampen for det vakre". Dette 
møtet blir et åpent møte og det er gratis inngang. Servering fra Kafé Standpunkt med 
muligheter for kjøp av kaffe og kaker ivaretas av Eidsvoll 1814 og de holder åpent fra kl 
18:00. 

• 30: Innkommende president Rune Østby Hansen presenterer sitt rotaryår 2022/2023.  
  
Juni: 
• 06:  2.Pinsedag 
• 13: Presidentskifte med medlemsopptak  
• 20: Mitt liv som flyver ved Hans Peder Ulvin 
• 27: Sommermøte med Boccia turnering  
  



Med vennlig hilsen 
Jan Anders Aalborg 
Mobil +47 906 84 054 
Jan.Aalborg@bdo.no 
 
2. Møte- og festkomiteen 
 
Ingunn.Gresslien@sas.no 
to. 23.03.2022 23:01 
Til: Du, President Audun Langhelle Aalborg 
  
Kvartalsrapport  Møte -og festkomiteen v/Leder Ingunn Gresslien, Eidsvoll Rotary Klubb 
 
Status Q3 
  
Mandag 31.jan ble det første møte fysiske møte avholdt på Breidablikk i 2022 etter at  noen 
restriksjoner ifm Covid19-pandemien ble opphevet. 
Oversikt over turnus, program og servering ble sendt ut til alle medlemmene i komiteen, 
President og Galaasen ved Husstyret på Breidablikk. 
Vi har hatt noe sykdom i komiteen, slik at det har blitt foretatt bytter. Dette fungerer veldig 
bra. Jeg sender med månedsoversikt her: 
 
JANUAR 2022 – Møte avholdt 31. jan – og jeg sto selv for kake. 
  
FEBRUAR 2022 
  

07  14  21 28 

Kaffe & 
Rundstykker 

Kaffe & kake Kaffe & kake 
 

Kake & kaffe 

Historien om 
Hoel Sykkel & 
Sport. Ved 
Oleif Hoel  
 

Brannen i 
Kårstad 
trevarefabrikk. 
Ved Knut Kårstad 
 

Utvikling av ny 
"bydel" på Råholt. 
Ved Nina 
Kristengard/Olav 
Thon-gruppen 
 

Regionsansvarlig i Akershus 
Reiselivsråd/Visit Greater 
Olso Ninni Tranum (fra 
Fenstad) og hennes tema: 
Reiselivet på Romerike og i 
Akershus – status etter 
nesten 2 år med pandemi. 

Ingunn 
Eivind 
Margun 

Margun 
Knut 
Petter 

Ingunn  
Roy 
Eivind 

Petter 
Knut 
Roy 

  
MARS 2022 
  

07  14 21 28  
Torskeaften Kaffe & kake Tilbehør som passer til 

Akevitt + Kaffe. 
Kaffe & kake 



Kommer eget 
oppsett for 
kvelden  

Styringsproblemer i USA 
.Ved Bård Frydenlund  

Jeg kontakter Bøhn om 
hva som kan passe til 
hennes akevitt ved 
Marthe Bøhn 

EUB – ved 
daglig leder 
Bjørn Inge 
Rødfoss 

Alle må delta  
Vi har kokke på 
kjøkken 
+ hjelp til 
servering 

Ingunn 
Margun 
Knut 
  

Ingunn 
Petter 
Eivind 
  

Eivind 
Roy 
Margun 

 
Det ble laget et eget oppsett for Torskeaften – og forberedelsene startet allerede ved 
årsskiftet. 
Det er mange ting som må på plass og det skal forberedes i god tid, selv om det meste 
foregår samme dagen festen avholdes. 
Man må ha hele dagen til rådighet på Breidablikk -da det skal dekkes og pyntes bord og 
lokaler. I tillegg skal det settes frem Eidsvoll Rotary s ulike effekter. 
Det er viktig å begynne tidlig med  maten. Klubbmedlem ordnet med fersk skrei,lever og 
rogn - og den måtte hentes samme morgen ved fiskemottak i Oslo. Tilberedelse av maten => 
trenger vi hjelp av kokk? 
Vi fikk hjelp av William Nilssen . 
Øvrig innkjøp til middagen er poteter og gulerøtter son  må skrelles. Øvrig tilbehør til maten 
må kjøpes inn etter avtale med kokken. Innkjøpt av drikke. 
Hjelp til servering:  Vi fikk hjelp av 2 studenter ved Nannestad vgs - Kokk & servitørlinjen, 
vårt medlem Odd Johnsen ordnet denne avtalen.  
  
Ved slike store arrangement må alle i komiteen delta, da det er veldig mye som skal fungere 
undervegs og bistå med -i tillegg rydding og oppvask etterpå.  
Her har vi dessverre fått litt klage fra Galassen -da det ikke var godt nok vasket rundt etter 
oss inne på kjøkkenet . Forslag er da at en person fra Breidablikk deltar 2 siste timer på 
kvelden ved vasking og rydding. 
I forhold til øvrig program på slike fester , vil det jo være ulike forberedelser som må 
på  plass. Vi skulle foreta feiring av medlem som fylte 95 år ,medlemsopptak  av nytt medlem 
og dele ut en PHF -medalje.  
I tillegg skal man ha litt underholdning – og vi fikk koret Fresco til å synge 3 sanger for oss.  
Her er det da blomster som skal deles ut – og dette må bestilles og ordnes på forhånd. 
I tillegg skulle det være et vinlotteri – og det må kjøpes inn Vin til premier , loddbøker -og 
ordne med loddselgere og trekning. 
  
Det er viktig at alle er involvert undervegs -og at det lages en kjøreplan  for kvelden ut fra 
Presidentens program – og det som festkomiteen har ansvar for. 
  
I forkant av slike fester må det sendes ut påmelding over flere ganger i forkant. Vi hadde 
denne gang SMS -påmelding hvor alle måtte svare om de kunne delta eller ei og om det 
deltok ledsager eller øvrige gjester.  I tillegg ble det sendt rundt liste i et møte for påmelding. 
Viktig å ha en svarfrist i forhold til mengde mat – og oppdekking. 
  



Vi holder fremdeles vårt tema med litt variert form for servering – og kortreist mat med 
lokale råvarer.  
  
Planen fremover for April / mai og Juni. 
  
Det er i dag også sendt ut en månedsoversikt over vår turnus og plan for kommende 
møtedager. Det er også sendt informasjon til Breidablikk v /Galaasen. 
Jeg som leder har tett dialog med Programkomiteen ved Jan Anders – og presidenten,slik 
at  vi er godt avstemt fremover . Ikke alle tema er bestemt for Mai ,slik at vi er fleksible til 
å  justere vårt bidrag om det skal vise seg nødvendig. 
  
I forhold Ukraina -og hvordan vi skal bidra : 
Her vil det vel bli en bestemmelse gitt av styret hvordan klubben skal / kan bidra. 
Presidenten foreslo i forrige klubbmøte salg av T-skjorter.  
Andre innspill eller tid til å ha hatt dette som tema i min gruppe ,har jeg dessverre ikke hatt 
tid til å drøfte. 
  
Møte-og festkomiteen 
Ingunn Gresslien 
Leder 
 
 
 
3. Medlemskomiteen 
 
Rune Østby Hansen <ruche@online.no> 
on. 23.03.2022 20:50 
Til: Du 
 
Medlemsgruppa har ikke hatt fysisk møte i siste kvartal, men jobbet enkeltvis med å finne 
gode kandidater til Eidsvoll Rotary. 
Til tross for flere forsøk og kontakter, har det ikke vært lett å få med noen, men vi har nok 
sådd et frø eller fler som vi tror vil spire om litt. 
  
Litt brainstorming er ofte greit, og det har i sin tur ført til flere navn på blokka, og noen helt 
konkrete, som vi vil presentere for styret ved første anledning. Vi formoder at det ikke vil bli 
gjennomført formelt medlemsopptak før møtet 13. juni der det også blir presidentskifte. 
  
Så langt har vi følgende navn som det jobbes med: 
  

• NN_1, har sagt ja, styremedlem sender ut presentasjon til styret for høring ift 
valgbarhet. 

• NN_2, har i følge klubbmedlem sagt ja, blir presentert i mail til styret med det første. 
Begge disse er tidligere medlemmer. 
  
Dernest har vi hatt med som gjester, og håper å kunne foreslå snart:  

• NN_3, styremedlem har jobbet en stund, har vært på en del møter, og modnes. 



• NN_4, samme som over, men svært opptatt. 
 
Andre forslag fra brainstorm/komiteen: 

• NN_5, foreslått og kontaktes av klubbmedlem 
• NN_6, foreslått og kontaktes av klubbmedlem 
• NN_7, kontaktes av klubbmedlem 
• Ytterligere et par klubbmedlemmer har et navn hver de vil jobbe med 

 
Forslag fra forslagskassa: 

• NN_8, foreslått og kontaktes av klubbmedlem 
• NN_9, klubbmedlem har snakket med vedkommende tidligere, ønsker ikke å knytte 

seg til noen forening nå. 
 

Med Geir Vold, som allerede er tatt opp, og nytt medlem som er på høring nå, oppnår vi 
mellom 4 - 7 nye medlemmer i dette rotaryåret, noe jeg tror vi skal være fornøyd med, uten 
at denne komiteen tar kredit for alle disse.  
  
Vi har også fått hjelp av arkivar Ronald Berg til å fastslå at det fortsatt er et lite opplag av 
infofolderen for Eidsvoll Rotary, ca 50 stk, og vi vil finlese denne for å kvalitetssikre at den 
fortsatt er "up to date" og kan deles ut. 
  
Den lille teaseren vi har snakket om er nå skissert ut og vil bli overlatt Reklame-huset for 
forslag til lay-out, og presentert styret. 
--  
Mvh. 
Rune Østby Hansen 
406 24 184 
 
 
4. Omdømmekomiteen 
 
Bjørn Bjerke <bjornbj@gmail.com> 
on. 23.03.2022 20:38 
 
Til: Du 
Hei Audun. 
 
Rapport fra CICO. 
 
Ikke mye å fortelle annet enn at vi har holdt nettsiden oppdatert og sendt ut SMSer hver 
mandag. Vi legger også ut på FB når vi har hatt møter som kan være av allmenn interesse. Vi 
forsøkte påmelding via SMS på torskeaften som fungerte ganske bra. 
 
Nettsiden til Rotary er ikke bra så referatene mer enn et år tilbake forsvant for en tid tilbake. 
Derfor har vi endret måten disse legges ut på for å unngå dette i framtiden. De referatene 
som forsvant vil bli rekonstruert etterhvert. 
Hilsen Bjørn 



5. PR-komiteen 
Rune Søgnen <runeks@msn.com> 
to. 24.03.2022 12:52 
Til: Du; Bjørn Bjerke (bjornbj@gmail.com) 
 
Hei 
Beklager lovlig sen rapportering.  
Omdømmekomiteen har ikke gjennomført møter sist periode. Som du skriver har det vært 
ett media oppslag. Vi har i tillegg fortsatt publisert oppsummering på Facebook fra enkelte 
av møtene. For å øke synligheten har vi også forsøkt oss på å sponse ett innlegg. Vi valgte 
Stein Rømmeruds innlegg om bærekraft i Norgensgruppen. Vi har ikke hatt anledning til å se 
på statistikken enda, men det skal følges opp. Når det gjelder fremtidig media oppslag så 
mener vi at programkomiteens planlagte møte der Espen Nakstad er foredragsholder bør 
være en god kandidat. I tillegg vil eventuelle aktiviteter knyttet til Ukraina og dersom 
klubben velger å donere penger til et lokalt prosjekt også være gode kandidater for oppslag. 
 
Kanskje kronerulling via spleis kan være en ide? Konkretisere hva midlene skal gå til og 
oppfordre alle bedrifter i Eidsvoll til å gi 100 kroner og alle innbyggere 10? 
 
Mvh 
Rune 
 
6. Komiteen Klubbprosjekter 
 
Morten Kristoffersen <mortenkristo@gmail.com> 
ti. 22.03.2022 21:32 
Til: Du 
 
STATUSRAPPORT nr 4 «PROSJEKT KLUBBEN» (pengeinnsamling) 
 
Vår ref.: Deres ref.:   Saksbehandler: Dato: 
[000/0-00]  [0000]  Morten Kristoffersen 

 
22.03.2022 
 

Det vises til bestilling om statusrapport i prosjektet, med frist 23.03.22. 
 
«Prosjekt klubben» har følgende medlemmer Trude Aalborg-Langhelle, Bjarne Nordli, Ronald 
Berg Jan-Willy Aalborg og Morten Kristoffersen. Prosjektet hadde oppstartsmøte 16.august. 
 
Oppgavene til prosjektgruppen er å finne alternative inntektskilder i tillegg til produksjon av 
Eidsvollkalenderen. Det kom ikke forslag på alternative inntektskilder gjennom club vision, 
utenom de klubben allerede har og gjennomfører. 
 
Det er kun fokusert på kalenderen i vårt prosjekt. Arbeidet tok mye tid i vårt arbeid før jul. I 
tiden etter jul har vi ikke hatt noen aktivitet i gruppen. 
 



Kalenderen anser vi som vår hovedoppgave. Det er imidlertid ønskelig med en liten 
idedugnad (10 - 15 minutter) på et klubbmøte for om mulig å finne flere inntektskilder til 
lokale aktiviteter. 
 
For øvrig anser vi vår målsetning som utført dette Rotaryåret. 
 
……………………………………………. 
 
Ukraina-krisen 
Gruppen la ned svært mye arbeid med utgivelse av kalenderen, så arbeid knyttet til Ukraina-
krisen er fint om legges på andre i klubben. 
 
I tillegg til foreslått t-skjortesalg kan klubbens medlemmer oppfordres til å gi et frivillig 
pengebeløp, alternativt et lotteri til inntekt for saken. Frivillig pengebeløp og lotteri er ikke 
drøftet i prosjektgruppen. 
 
 
Eidsvoll, 22.03.2022 
Morten Kristoffersen 
Prosjektleder 
 
 
 
 
7. Komiteen Lokale prosjekter 
 
Per Kristian Trøen <pk.troen@olavthon.no> 
to. 24.03.2022 16:42 
Til: Du 
 
 
 
Ukraina: Det er veldig mange aktører i markedet nå som gjør ulike tiltak. Siden jeg har 
ansvar for Romerikes største markeds- og møteplass, får jeg mange henvendelser og forslag. 
Utfra alle de som er i felten nå, tror jeg ikke vi greier å engasjere ekstraordinært og skille oss 
spesielt. 
Det beste forslaget tror jeg er at f.eks. hvert Rotarymedlem betaler inn kr.200 
ekstraordinært, til et Ukrainafond = kr.10.000. 
Uansett formål, bør vi være edruelige m.h.t. sum den enkelte skal betale inn. 
  
T-skjorter oversvømmes støtteaktivitetene med. 
  
Lokaleprosjekt-komiteenkommer med sin innstilling på kveldens møte, om hvilke 3 tiltak 
vi mener styret i ERK bør vurdere. 
Vi har ikke hatt noen konkrete føringer til sum, og har derfor tenkt utfra de erfaringer 3 av 4 
i komiteen har fra tilsvarende prosjekt tidligere år. 
Stikkord; 



• Kjøp av benker til Eidsvoll kirkegård, hvor klubben ikke tar på seg vedlikehold 
• Vurdere å merke historiske bygninger i Eidsvoll sentrum ( ikke med blå skilt, men a la 

Ringebu) 
Kan vurdere å merke noen i 2022, deretter f.eks. 2 nye steder pr år. 
Kan også vurdere å merke bygninger hvor kjente personer har bodd/vokst opp 

• Etablere noen ulike tablåer ved kjente turstier, som attraksjoner for barn. 
Oppfordringen er sendt ut i dag 02.01.2022, med svarfrist søn.16. jan., dagen før 
Rotarymøtet 17.jan. 
 
 
8. Ungdom/RYLA-komiteen 
 
EIDSVOLL ROTARY 2021/2022 – Q3 RAPPORT KOMITÈ FOR UNGDOM/RYLA  
Medlemmer: Inger Cock-Olsen (L) Aud Vandvik, Kjell Tømmerås  
 
Status perioden 01.01.22 – 24.03.22 
 
Vedtatt mål og handlingsplan med budsjettdekning for rotaryåret 2021/2022 med mål 
utover perioden.  
 

1. Det jobbes aktivt med utveksling Rotaryåret 2023/2024.  
2. Det fremmes en kollektiv forpliktelse for klubben til å få på plass to vertsfamilier, 

samt en avlastningsfamilie.  
3. Det avsettes, inneværende Rotaryår, kr 10 000,- til ungdomsutveksling, kr 10 000,- i 

Rotaryåret 2022/2023 og kr 10 000,- i året 2023/2024.  
4. Utveksling skal være mot et land med samme skoleårshjul som Norge.  
5. Minst en person deltar ved Ryla 16 – 18 september 2022 (Rotaryåret 2022/2023).  

 
Veien mot målet  

1. Komiteen får 3 min for å lodde stemningen for den kollektive forpliktelsen for 
klubben til å få på plass to vertsfamilier, samt en avlastningsfamilie.  

2. Komiteen bekjentgjør tilbudet om RYLA gjennom i første omgang å ta direkte kontakt 
med aktuelle skoler, lag, foreninger. Tidligere har det vært aksept for å begrense til 
Eidsvoll VGS, idrettslag og foreninger i midt/nordbygda for ikke å trå inn på Rotary 
Sør sitt «domene». Henvendelse i mai 2022 med oppfølging og eventuelt forsøke 
avisoppslag høsten 2022.  

Avslutningsvis bør det tas opp til diskusjon om det kan stilles krav til den som eventuelt 
takker ja til RYLA at den holder et innlegg for Eidsvoll Rotary etter samlingen, samt at vi 
førsøker å få omtale i EUB og/eller RB.  
 
Eidsvoll, 24. mars 2022 Inger Cock-Olsen /s/  

 
 
 
 



9. Internasjonale prosjekter/TRF-komiteen 
 
Frank Fodstad <frank.fodstad@gmail.com> 
on. 23.03.2022 13:01 
 
Til: Du 
Kopi: Jan Anders Aalborg; Ingunn Gresslien; Rune Østby Hansen; Bjørn Bjerke; Rune Søgnen+ 
6 andre 
 
Hei, 
Her følger kortfattet status fra TRF/Internasjonal komiteen. Det tas utgangspunkt i 
handlingsplanen som ble utarbeidet etter "Visioning 2021-2024" prosessen.  
Jeg forstod på Morten at handlingsplanen ikke er helt ferdigstilt, men jeg har benyttet det 
som finnes 
Pkt 9A: lnternasjonale prosjekt:  
Løpende sjekke aktuelle prosjekt hos andre klubber i distriktet.  

• Ansv: Lise 
• Status: Vi har tatt full gjennomgang av listen og fant ingenting som var passende. 
• Ikke iverksette eget internasjonalt prosjekt i perioden 2021-2024: Status ikke 

relevant 
  
Pkt 10 D: Prosjekter og bidrag til TRF: 
Opprettholde tidligere nivå på TRF bidrag og oppfordre alle til å legge inn fast bidrag på f.eks 
100kr/mnd. 

• Ansvarlig: Frank 
• Status: Ikke utført, skal sørge for at dette kommuniseres i løpet av neste 4 uker. Skal 

sjekke med Hans Eirik hvor store bidrag som har kommet inn så langt.  
              
Merk: Jeg kan dessverre ikke delta på møtet hos Audun.  
 
Som en kuriositet kom jeg over denne gamle plakaten like ved prestegården. Er dette noe vi 
fortsatt jobber med? 
 
 
Mvh 
Frank 
   



 
Presidenten: Lysthuset. Hva skjedde her? Status? 

 


